

Activity Report of PI1M Kg. Kuala Sungga Laporan Aktiviti PI1M Kg. Kuala Sungga

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Name of event Nama acara / program	<i>KLIK DENGAN BIJAK – Remaja dan Internet</i>	
Date & Time Tarikh & Masa	<i>29 Julai 2016 3.00 pm – 5.00 pm</i>	
Location Lokasi	<i>PI1M Kg. Kuala Sungga</i>	
Purpose Tujuan	<i>Memberi tip-tip berguna dalam penggunaan internet di kalangan remaja</i>	
Details of recipients Butiran Penerima	<p><i>Kategori : Sekolah Menengah</i></p> <p><i>Peserta :</i></p> <ol style="list-style-type: none"> <i>1. Nordiana binti Buyung</i> <i>2. Humaira Maizara Mahizan</i> <i>3. Hannan Marshitah Mahizan</i> <i>4. Khairunnisa Syafira Shahrardan</i> <i>5. Alif Najmi Razman</i> <i>6. Nur Adibah Rohaizad</i> <i>7. Nurfatihah Talib</i> <p><i>Pengajar :</i></p> <ol style="list-style-type: none"> <i>1. Mutasha / Syafiqah</i> 	
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	<i>Aktiviti ini melibatkan penyertaan peserta, buku panduan Klik Dengan Bijak serta alatan tulis.</i>	
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	<ol style="list-style-type: none"> <i>1. Memberi pengetahuan baru kepada peserta yang boleh dijadikan panduan dalam penggunaan internet</i> <i>2. Menguji tahap kefahaman peserta terhadap istilah-istilah dalam penggunaan internet</i> <i>3. Memberi ruang untuk peserta berkongsi pendapat sesama rakan sebaya</i> 	
Name of VIP Nama VIP	-	
Name of guest VIP Nama tetamu daripada VIP	-	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	<ol style="list-style-type: none"> 1. <i>Petugas memulakan sesi Klik Dengan Bijak dengan taklimat ringkas dimana petugas menerangkan tujuan aktiviti diadakan.</i> 2. <i>Buku panduan Klik Dengan Bijak diberi kepada setiap peserta. Buku tersebut mengandungi topik-topik yang berkaitan dengan penggunaan internet serta tugas-tugas yang sesuai untuk menguji minda peserta.</i> 3. <i>Topik yang dititikberatkan untuk golongan remaja seperti peserta adalah penggunaan laman sembang. Keupayaan remaja zaman sekarang memiliki telefon pintar mendorong mereka untuk lebih bersosial melalui alam maya. Peserta diberi peringatan agar sentiasa berwaspada dalam menggunakan laman sembang.</i> 4. <i>Antara topik-topik lain yang dibincangkan bersama peserta adalah penggunaan emel, laman rangkaian sosial dan penggunaan blog.</i> 5. <i>Sesi diteruskan dengan tugas-tugas uji minda yang terdapat di dalam buku panduan. Peserta diberi tempoh masa untuk menyiapkan tugas tersebut.</i> 6. <i>Usai tugas yang diberi, para peserta diminta membentangkan pendapat mereka terhadap tugas yang diberi dan membuat kesimpulan kepada topik-topik yang telah dibincangkan bersama.</i> 7. <i>Sebagai pengakhiran tugas, para peserta diminta untuk melafazkan ikrar Klik dengan Bijak.</i> 	
Supporting activities Aktiviti Sokongan	-	
Other participants Peserta Lain	-	

Photo caption
Keterangan gambar



Sesi perbincangan topik



Sesi tugasan uji minda



Sesi pembentangan pendapat para peserta

		<p><i>Sesi bacaan ikrar Klik Dengan Bijak</i></p>
<p>Photo caption names Keterangan gambar berserta nama</p>	-	
<p>Translation Terjemahan</p>	-	
<p>Supporting documents Dokumen Sokongan</p>	-	